



شوتنج ستار
لإدارة العقارات

SHOOTING STAR
Property Management

COMPANY PROFILE

مَلَفُ الشَّرِكَةِ

2021

ABOUT

Shooting Star Property Management is a Real Estate company in Dubai specializing in Property and Facility Management. The management has over two decades of work experience in the U.A.E. with a background in Business Administration and Engineering.

تعريف الشركة

تختص شركة شوتنج ستار بإدارة العقارات وكافة خدمات المنشآت والمرافق, وذلك من خلال كادر إداري لديه أكثر من عقدين من الخبرة العملية في الإمارات العربية المتحدة في هذا المجال. إضافة إلى خلفية في إدارة الأعمال والهندسة.



SERVICES PROVIDED

PROPERTY MANAGEMENT 1

FACILITY MANAGEMENT 2

الخدمات المقدمة

إدارة العقارات 1

إدارة خدمات المنشآت والمرافق 2

02

PROPERTY MANAGEMENT

We provide end to end property management services for all kinds of properties from villas to warehouses to towers.

Our property management service starts with marketing and leasing, to tenant and lease management, inspections and audits, and even accounting and reporting.

إدارة العقارات

نحن نقدم جميع خدمات إدارة العقارات للفلل والبنيات السكنية والتجارية والمخازن والأبراج.

تبدأ عملية إدارة العقارات من التسويق والتأجير مُروراً بالمستأجر وإدارة الإيجارات والقيام بكافة الفحوص الدورية والمراقبة حتى الوصول إلى التقارير والأمور المالية والمحاسبية.

PROPERTY MANAGEMENT

Our dedicated team is in place to provide these services to support you as a landlord by reducing the time and stress involved with managing your property, reducing vacant periods and maximising your revenue.

With our services we help to bring you peace of mind that your property is being well taken care of and that you are receiving a cost-effective and efficient management service.

إدارة العقارات

فريقنا المتخصص على أتم أهبة الإستعداد لتقديم هذه الخدمات لدعمك كصاحب عقار من حيث تخفيض الوقت والجهد الخاص بك لإدارة عقارك, وتخفيض المدة الزمنية بين المستأجر الأول والثاني, وزيادة عائدات الأرباح الخاصة بعقارك.

مع خدماتنا العقارية نحن نساعدك في تحقيق راحة البال ونضمن لك أن عقارك يحظى بأفضل عناية وأنت ستحصل على أفضل سعر وأجود خدمة مقدمة.



FACILITY MANAGEMENT

We offer our clients a comprehensive tailor-made Facility Management package where we look after all your facility management needs.

Services covered include but are not limited to; MEP, Air Conditioning & General Maintenance, Pest Control, Water Tank Cleaning, Swimming Pool Cleaning, Security and General Cleaning services, Elevator Maintenance and many more.

إدارة خدمات المنشآت والمرافق

نقوم بتوفير صفقات خدمات المنشآت والمرافق الشاملة حسب طلب العميل حيث نقوم بالعناية بجميع المرافق الخاصة بمنشأتك.

الخدمات المقدمة حيث تشمل ولكن ليست حصراً على: الأعمال الميكانيكية والكهربائية والسباكة، التكييف والتبريد، أعمال الصيانة العامة، مكافحة الآفات، تنظيف خزانات المياه، تنظيف المسابح، خدمات الأمن، خدمات النظافة العامة للمنشأة، صيانة المصاعد، والمزيد من الخدمات.



FACILITY MANAGEMENT

We carry out regular inspections inside the property common areas and inside units, ensuring your property is properly maintained and free from defects.

Any requests for repairs or maintenance are closely monitored and acted on. We maintain complete records on all maintenance. We consistently follow up on work orders to ensure they are completed in a timely manner, keeping your tenant happy and preserving your asset.

إدارة خدمات المنشآت والمرافق

نحن نقوم بتنفيذ جميع الفحوصات الدورية داخل المناطق المشتركة في المنشأة وداخل الوحدات لضمان أن عقارك خالٍ من العيوب وبأفضل صيانة ممكنة.

جميع الطلبات الخاصة في التوصيلات والصيانة يعامل معها بحرص وفي نفس اللحظة. ونقوم بالاحتفاظ بجميع السجلات الخاصة بالصيانة، نحن نقوم باستمرار بمتابعة جميع طلبات العمل لضمان إكمال العمل في الوقت المحدد، حفاظاً على مستأجركم سعيد بالخدمة المقدمة مع الحفاظ على جميع ممتلكاتكم.



+971 58 651 3857



info@shootingstarpm.com



shootingstarpm.com



PO Box 554770
Dubai- UAE



شوتنج ستار
لإدارة العقارات

SHOOTING STAR
Property Management